
Bestyrelsesmøde i Frederikshavn Roklub den 8. august 2023 
 
Deltagere 
Andrea Welzel 
Birgit Søndergaard 
Flemming Hansen 
Jens Brøgger Godtfredsen 
John Kristensen 
Torben Hylle 
 
Fraværende: Ricki Sørensen 

 
Dagsorden 
 
Siden sidst 
 
Hjerteredderkursus 
Der var god tilslutning til kurset. God kursusleder 

 
Venø rundt 
Der var pæn tilslutning til turen. Der er enighed om, at det er ønskværdigt, at bådene er bedre vedligeholdt. 
 
Tyske gæsteroere 
De tyske gæsteroere var glade for opholdet. Næste gang, der kommer gæsteroere, skal vi være 
opmærksomme på, hvilke både vi lejer ud, så vi ikke selv står uden både. 
De tyske gæsteroere gjorde opmærksom på, at vi er meget velkomne til at arrangere en tur til deres roklub, 
der ligger i den sydlige del af Berlin. 
  
Jubilæumsfesten  
Jubilæumsfesten var pænt besøgt. Idet der var ”fri bar” kostede jubilæet klubben omkring 2 000 kr. 
 
Aalborg Dameroklub.  
Aalborg Dameroklub har som sædvanligt besøgt os og turen gik også som sædvanligt til Hirsholmene. 
 

 
Kommende arrangementer/ture mv. 
 
Årets kaproning 
Vi satser på den 22.8.2023 kl. 17.00, måske den 29.8.2023, afhængig af vejret. 
 
Besøg fra Ægir 
Vi får besøg fra Ægir i Aalborg den 19.08. De kommer kl. 09.00, hvor der er afgang til Hirsholmene. Alle er 
velkomne til at deltage.  
 
Besøg af Aalborg herreroklub 
Vi får besøg fra Aalborg Roklub den 17.8.2023. 
Besøget er efterfølgende aflyst pga manglende tilslutning  
 
Tur til Hirsholmene med overnatning den 7.9.2023.  
Der mødes kl. 09.00, hvorefter bådene pakkes og derefter afgang til Hirsholmene. 
 
Løvfaldstur  
Løvfaldstur afholdes lørdag den 16.9.2023. Indbydelse er udsendt til alle.  



 
 
Standerstrygning 
Standerstrygning afholdes lørdag den 28.10.2023. Vi mødes kl. 12.00 til fællesspisning mv. Ønsker man ikke 
at deltage kommer man kl. 14.00. Birgit, Jens, John og Torben jobber med maden. 
 
Andre? 
Man drøftede en tur til Sæby og en tur på Ryå. 
 

 
Andet 
   
Skader på bådene – status  
Skader er repareret, nye skinner på Hirsholm. 
 
Tilbud om afprøvning af ny svømmevest.  
Vi har fået tilbud om at prøve nogle nye svømmeveste. Andrea tager kontakt og finder ud af om det er 
svømmevest eller redningsvest, idet vores regler foreskriver redningsveste. 
Efterfølgende oplyst, at det er svømmeveste, hvorfor vi pænt har takket nej-tak. 
  
Sponsorat   
Klubben har fået 6 000 kr. fra Håndværkerforeningen. Beløbet er søgt som tilskud til løfteanordning i 
bådehallen eller til bådvogne.  
 
Svømning i vinterhalvåret  
Andrea deltog i møde med kommunen. Baner skal udnyttes bedre ellers risikerer vi at miste en bane.  
Til almindelig orientering må fællessauna, dampbad og de små bassiner ikke benyttes. Svømning er fortsat 
tirsdag kl. 18.55 til 19.50 undtagen i skoleferierne. Vi starter til oktober og slutter ved udgangen af april. 
 
Førstehjælpskurser i 2024  
Vi afventer at høre nærmere fra DfFR. 
 
Vært for Nordjysk Ronetværk i marts 2024. 
Klubben er vært for møde i Nordjysk Ronetværk den 2.3.2024. Kontaktpersoner er Lars og Hanne Høyer. 
 
Status på medlemmer og medlemsrekruttering. 
Vi har fået 1 ny roer. Desværre er der enkelte, der er stoppet. 
 
Martec  
Kontakt hænger hos Martec, da vi har kontaktet dem uden respons. 
 
EUC  
Der afholdes møde torsdag med repræsentant kl. 16.30. Der forventes ingen nye medlemmer herfra. 
Det handler om, at eleverne på EUC skal lave et projekt i kommunikation og i den forbindelse udarbejde 
noget markedsføringsmateriale. 
 

DFfR  
DFfR har tilbudt assistance til medlemsrekrutering. Hviler til senere. 
 
Økonomi  
Økonomien er anstrengt, men kassereren mener, vi klarer skærene. 
 
 



Eventuelt  
Vi har fået tilsagn om oprydning på Deget og Kølpen. John Kristensen udmelder snarest en dato. Vi skal selv 
bringe affaldet i land. 
Datoen for oprydning er efterfølgende fastsat til torsdag den 24. august klokken 09.00. 
 
Kirsten Morild har oplyst, at der er kommet en ny roklub i Kroatien. Klubben er lavet efter Tolo-skabelonen 
og er medlem af DFfR. 
Se linket: 
https://sibenik-rowing.memberlink.dk/ 
 
 
SUP board 
SUP hvordan går det? Delte meninger om anvendelsen.  
Idet der er meget lidt plads i bådehallen, vil vi prøve af fjerne de 4 suppboards lige inden for døren. Der bliver 
så et stort og et lille board tilbage i bådehallen sammen med Lise Bak`s board. Vi håber det giver lidt mere 
plads.  
 
Foredrag 
Vi forsøger i løbet af efteråret/vinteren at arrangere et foredrag måske omkring epidemier. 
 
 
 
Næste møde. 25.10.2023 kl. 19.00 

https://sibenik-rowing.memberlink.dk/

